
 
Deltagere:  Jane, Mette, Nina, Christina, Thor, Jesper, Jens, Helene, Dennis, Kathrine og Rikke Stef. 
Forhindret: Rikke N. og Helle  
Ordstyrer: Birgitte 
Referent: Rikke Stef. 
 

 

Dagsorden 
 

 
Tid 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

5 min. 
17.35 

Der gives orientering vedr. en hændelse på 
skolen i dag. 

2. Godkendelse af seneste 
mødereferat 
 

5 min. 

17.40 
Referatet er godkendt. 

3. Bestyrelsens tilsyn med 
Antimobbestrategien (Bilag 01 - 
Birgitte + ledelse) 
 

30 min 

18.10 
Antimobbestrategien tages op i klasserne, hvor 
der laves aftaler om, hvordan man vil bakke op 
om det gode fællesskab i klassen.  
Efterfølgende lægges klassernes handleplaner 
op på hjemmesiden – i indeværende skoleår 
fik vi ikke lagt alle handleplanerne på 
hjemmesiden, men alle klasserne har lavet 
dem. 
Obs. på at der afsættes tilstrækkelig tid på 
forældremøderne til drøftelse af forældrenes 
handleplan i hver klasse ift., hvordan 
forældrene vil bakke op om det gode 
fællesskab i klassen. 
Medarbejderne drøfter på henholdsvis 
skoleteammøde samt personalemøde i SFO i 
starten af hvert skoleår, hvordan man som 
medarbejdere bakker op om det gode 
fællesskab samt gennemgang af 
antimobbestrategien og medarbejdernes roller 
i forbindelse hermed. 
 
Bestyrelsen oplever at arbejdet med 
mobbestrategien fungerer fint.  

4. Tilsynsrapporten fra Åparken. 
Den kommunale tilsynsrapport 
udarbejdes hvert 2. år (Bilag 02 – 
Rikke Steffensen) 
 

30 min 
18.40 

Rikke fremlægger Åparkens tilsynsrapport og 

fortæller kort om ”resultatet”. 

Der var ros til Åparkens arbejde, hvilket var 

dejligt! 

 

Der føres kommunalt tilsyn i alle kommunens 

daginstitutioner hvert andet år i lige år.  

Den pædagogiske konsulent vurderer 

institutionerne i forhold til: 

-strukturel kvalitet (så som normering, 

organisering, fysiske rammer, uddannelse)    

-proceskvalitet (evaluering af arbejdet med det 

pædagogiske grundlag/pædagogisk læreplan) 

-resultatkvalitet (ikke helt klart endnu) 

Herefter laver konsulenten en opsummering 

med hans samlede vurdering, og slutteligt 

udvælges de udviklingspunkter, som 

institutionen vælger at arbejde videre med. 

 

Bestyrelsesmøde i Børneby Midt 
torsdag d. 13. juni 2024 kl. 17.30 – 20.00 

på Glesborg Skole 



5. Besøg af Borgmester Kasper 
Bjerregaard og Skole- og 
Dagtilbudschef Thomas Olesen 
(som baggrundsviden kan man 
orientere sig i bilag 03 – 05) 

• Dialog med 
skolebestyrelser ang. 
SSP 
 

50 min 
19.30 

 

Baggrunden for besøget: 

SSP-rapporten – Unge og tryghed. 

Tværfaglig gruppe – indsats direkte til de unge. 

Der er stor politisk opmærksomhed på temaet 

pt. også grundet den tragiske hændelse i 

Grenå. 

Besøget vil indeholde dialog og drøftelse – 

Borgmester Kasper Bjerregaard og Skole- og 

Dagtilbudschef Thomas Olesen er her for at 

indhente inspiration til arbejdet i SSP. 

 

6. Orientering/status på 
planlægningen af kommende 
skoleår 
 

15 min 

19.45 
Helle har været på skemalægningsinternat, 

hvor man har mulighed for både at fordybe sig 

i skemalægningsarbejdet samt mulighed for 

support undervejs. På internatet blev det første 

udkast til næste skoleårs skoleskemaer 

færdigt. Herefter skal lærernes individuelle 

opgaveoversigter udarbejdes.  

Det er dejligt, at skemaerne er kommet tidligt 

ud til medarbejderne.  

For at lette overgangen mellem TSFO og 

Børnehaveklassen for de yngste elever samt 

for ikke at stille for store krav til børnene, vil vi 

kommende skoleår gerne planlægge med 4 

daglige lektioner kl. 8.30 – 12.35 i 

Børnehaveklassen. Vi har i indeværende 

skoleår + tidligere år haft 5 daglige lektioner. 

Bestyrelsen giver ledelsen råderum til at gå 

med de 4 daglige lektioner. 

 

Der er på fælles skoleteammøder lavet årshjul 

for indskoling, mellemtrin og udskoling. Med 

denne opdeling er tanken, at vi bedre kan 

ramme udviklingstrinene. 

7. Status nybyggeri Glesborg Skole 10 min 
19.55 

Der har i mangelgennemgangen været 
mangler, som er blevet påtalt. 
Afleveringsforretningen skal først ske, når 
manglerne er udbedret. 
Vi regner med, at vi kan tage de 2 nye lokaler i 
brug fra kommende skoleår.  

8. Evt. 5 min. 
20.00 

Intet til dette punkt. 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
 

• Madbod i skoledelen (Thor) 

• Den årlige udviklingssamtale – 
løbende drøftelser samt status 

• Meddelelsesbogen - der gøres 
pt. erfaringer hermed – punktet 
sættes på dagsordenen, når der 
er noget klart 

• Udvalgte data - f.eks. fra den 
årlige nationale trivselsmåling 
(indsættes i årshjulet for div. 
tilsyn) 

  
 
 

 


